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W czwartek, 23 listopada nasi uczniowie wybrali się do MGOK w Kosowie Lackim na projekcję
filmu ,,Dwie korony”, będącego historią o. Maksymiliana Marii Kolbego. Młodzież poznała
sylwetkę tego wyjątkowego franciszkanina, który
poświęcił własne życie, aby ocalić
inne. 

  

O Świętym tak napisał prezydent Andrzej Duda w liście skierowanym do uczestników
warszawskiej premiery filmu: "Jego dokonania oraz przesłanie wiary i miłości, które nam
pozostawił, mają wymiar uniwersalny, poruszający ludzkie serca i umysły, a jednocześnie tak
wiele mówią o naszej Ojczyźnie, o kraju, w którym ojciec Kolbe urodził się, wychowywał się, o
ludziach i miejscach, które ukształtowały jego osobowość i religijne skupienie".

  

Podzielamy słowa Prezydenta, które w pełni oddają przesłanie filmu i zachęcają do jego
obejrzenia.
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